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	ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPYISELÜ

Irásbeii Iérdcs

Dr. Szili Katalin asszony
az Orsr7ggyúlés elnöke

rroeián'yscám u. 6 n0,2 .Jl

2008 JÚN 25.
Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján ,Kérdések az SPS bevezetésérőr címmel
írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József f khivífvelésugyi és vidékfejlesztési miniszter
úrnak.

Tisztelt Miniszter úr!

Az SPS bevezetése kapcsán az elmúlt időszak minisztériumi kommunikációjában több olyan
elem is felbukkant, amelynek az EU jogszabályakksl, kötelezettségekkel kapcsolato s
közvetlen megfeleltetéshez kérem a tájékoztatását a következők szerint.

1. Melyik szám szerint megjelölt EU jogszabály, pontosan melyik szarszó szerint megjelölt
rendelkezése(i) teszi kötelezővé a nemzeti kiegészítés (top-up) történelmi bázison történ ő
kiosztását?

2. Van-e EU jogszabályi kötelezettség a 2006. év, mint bázisév meghatározására? Van-e
lehetőség más bázisév megjelölésre ?

3. Egyeztették-e a nemzeti kiegészítés (top-rup) történelmi bázison történő szétosztását az
Európai Bizottság illetékeseivel?

4. Ha volt egyeztetés, akkor kérem küldje meg számomra a kapcsolódcs teljes dakumentácicí t
a magyar és bizottsági oldalról készült iratukat egyaránt. Ha van jóváhagyó dokumentum a
Bizottság részül, azt kérem külön jelöljék is meg a dakuzx2erxtációha n

5- Magyarország milyen SPS modellt kíván bevezetni- regionális vagy un. hibrid modellt? Ha
hibrid modellt kíván bevezetni, akkor ahhoz melyik szám szerint megjelölt EU jogszabály,
pontosan melyik szám szerint megjelölt rendelkezése teremti meg a lehetőséget?
Ezek a kérdések különösen érdekesek az SPS bevezetése kapcsán, mivel a 178212003 . EK
rendelet 71e. cikke regionális végrehajtásról beszél az új tagállamok esetén.
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6. Történtek-e egyeztetések a tervezett SPS modellr ő l. a Bizottság illetékeseivel? Kérem
röviden foglalja össze az egyeztetések jelenlegi állását .

7. A 2009-ben bevezetésre kerülii SPS modell esetében az egyeztetés részeként
megtárgyalták-e a 2006. évi bázisidőszak használatát?

8. Ha volt egyeztetés a 2009-ben bevezetésre kerül ő SPS modell esetében, akkor kérem küldje
meg számomra a kapcsolódó teljes dokumentációt a magyar és bizottsági oldalról készül t
iratokat egyaránt.

Várom válaszát

Budapest, 2008 . június 25_

Font Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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